

Veteransektionen Onsjö GK

Mötesprotokoll

2017-01-19

1. Närvarande:

Kenneth Johansson ordf.
Lennart Karlsson
Ulla Johansson
Gösta Sager
Magnar Granaas
Stellan Ström

2. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade det första mötet för året öppna.

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll .

Protokollet genomgicks och lades till handlingarna

4. Rapporter

- Huvudstyrelsemöte 26/10, 7/11 och 12/12. Samlad rapport från dessa tre möten: Ekonomin ser fortsatt bra ut. Positivt på medlemssidan, idag över 1500 medlemmar!
- Möte och uppföljning av samarbetet med Skaftö GK har resulterat i följande samarbete säsongen 2017: Fritt spel för fullvärdiga medlemmar, undantaget juli månad på båda klubbarna. Ingen tävlingsgreenfee och en två-dagarstävling skall genomföras med spel på båda banorna!
- Årsmöte 30/11 - Styrelsens förslag om budget och årsavgifter för 2017 fastställdes utan diskussion. Mötet var avklarat på 25 min!
- Övertagande av shop o range. – En överenskommelse har tecknats med Neil Goodison där klubben tar över shop o rangeverksamhet f.o.m. 2017-01-01. Diskussion pågår med NyGolf om att driva shopverksamhet i shoplokalen med 7-dagars öppen verksamhet.

5. VS aktivitetsplan 2017

- Vissa justeringar på datum måste göras och Lennart Karlsson flaggade för att det kan bli förändringar på fyrklöverns tävlingsdagar!

6. Frågeformulär/enkät till veteranerna

- Gösta Sager har tagit fram en enkät som såg bra ut. Vi skall dock försöka få med en fråga om någon/några kan ställa upp och hjälpa till i verksamheten. Gösta skickar ut en redigerad enkät till styrelsemedlemmar som svarar snabbt. Gösta kontaktar Ted och de försöker skicka ut denna under nästa vecka. Vi skall försöka ha en sammanställning klar innan nästa möte = 16/2 2017

7. Utskick till alla.

- Utskick skall skickas ut i två omgångar Vecka 11 och Vecka 13. Innehållet fastställdes vid Nästa möte.

8. Program Torsdagstävlingar/Fyrklövern 2017.

- Skall fastställas vid nästa möte vad gäller spelform på respektive tävling och hur många PB vi skall ha under säsong.

9. Golfresa 2017

- Stellan Ström arbetar med detta och har något/några förslag. Beslut nästa möte.

10. Nästa möte - Torsdag 16/2 2017 kl 10.00 Plats: Tävlingskansliet

Vid protokollet Ulla Johansson